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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Pragnê wyraziæ swój niepokój w zwi¹zku z rz¹dowym projektem zmiany ustawy o izbach lekarskich.
Otó¿ art. 3 projektu ustawy poprzez powi¹zanie obszarów dzia³ania okrêgowych izb lekarskich z po-

dzia³em terytorialnym kraju powoduje faktyczn¹ likwidacjê Okrêgowej Izby Lekarskiej w Czêstochowie.
Uwa¿am, ¿e informacja o ma³ej liczbie spraw prowadzonych przez nasz¹ OIL, któr¹ podsekretarz sta-

nu w odpowiedzi na pismo prezydenta miasta Czêstochowy z dnia 4 marca 2009 r. przedstawia jako ar-
gument zainteresowanym organom, nie powinna przes¹dzaæ o zasadnoœci istnienia izby. Wspomniana
ma³a liczba spraw œwiadczy tylko o znikomej liczbie spraw konfliktowych, co powinno byæ odbierane po-
zytywnie.

Dlaczego pomija siê zasadê samorz¹dnoœci, która powinna byæ w tym przypadku nadrzêdna? Uwa-
¿am, ¿e nasi lekarze – a przecie¿ jest to liczne œrodowisko – powinni samodzielnie decydowaæ o struktu-
rach swojej organizacji.

Czêstochowskie œrodowisko lekarzy wyrazi³o swoj¹ negatywn¹ opiniê na temat proponowanych
zmian, poniewa¿ ich zdaniem spowoduje to marginalizacjê mo¿liwoœci wspó³decydowania o sprawach
zwi¹zanych z wykonywanym zawodem.

Uwa¿am, ¿e wspomniane zmiany ustawowe wp³yn¹ na dalsz¹ marginalizacjê roli naszego miasta,
w tym przypadku ze szkod¹ dla samorz¹du lekarskiego, wobec czego pragnê wyraziæ swój sprzeciw.
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